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                                              INTERPELACJA 
 
 
 
Dotyczy: braku odpowiedzi na pismo rady osiedla Stare Winogrady z dnia 12 
sierpnia 2016 r. kierowane również min. do wiadomości Pana Prezydenta M. 
Wudarskiego 
 
Zwracam się z prośbą o wyjaśnienie: 
 
1.  Dlaczego PINB nie odpowiada na pismo rady? Przypominamy, że jest 
to już czwarty miesiąc. 
2.  Dlaczego w swojej pierwszej odpowiedzi na pismo rady z dnia 01 
lipca 2016 r. PINB nie odnosi się do pytań dot. obowiązującego na tym 
terenie mpzp? Co więcej w swoim piśmie potwierdza, że przedmiotowa 
działalność była badana na wniosek jednego z mieszkańców w 
listopadzie 2013 r. i dot. legalności zmiany sposobu użytkowania 
przedmiotowego budynku mieszkalnego jednorodzinnego na placówkę 
żłobka. 
3.  Dlaczego w odpowiedzi na nasze konkretne zapytania PINB 
przekazuje nam fakty uzyskania przez prowadzących żłobek opinii z: 
Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego, Komendy 
Miejskiej Powiatowej Straży Pożarnej i informacje o tym, że żłobek 
uzyskał zaświadczenie o dokonaniu wpisu do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych? 
4.  Co powyższe opinie mają wspólnego z obowiązującym na tym terenie 
mpzp ? 
5.  Czy takie zapisy i opinie przesądzają w opinii PINB o tym, że można 
dzięki nim doprowadzić do zmiany przeznaczenia budynku z 
mieszkalnego na placówkę prowadzącą, jakąkolwiek działalność 
gospodarczą, choć jest to sprzeczne z zapisami mpzp? 



6. Czy przypadkiem PINB traktuje sprawy i mieszkańców uznaniowo wg. 
własnej interpretacji, bo jak inaczej wytłumaczyć fakt wydania  np. nakaz 
rozbiórki płotu i kilku metrów pozbrku, uznając to za naruszenie zapisów 
mpzp na tym terenie ( dot. sąsiedztwa – ul. Za Cytadela 144), a zmianę 
sposobu użytkowania budynku pomija i sprawdza pod kątem uzyskania 
pozwoleń obligatoryjnych dla prowadzenia żłobka?  
 
 
                                                               Z wyrazami szacunku   
 
 
 

 


